
Initiativärende  

 

Den lågtröskelmottagning som planeras på Södertull i Gävle har varit föremål för många diskussioner 
och debatter, det är förståeligt då det är en kontroversiell fråga. Beslut i frågan är redan fattat men 
då ny information framkommit kring att det inte finns någon riskanalys kring lokaliseringens 
påverkan på närliggande verksamhet utförd finns anledning att avvakta verkställigheten i beslutet 
tills en sådan är genomförd. Exempelvis ligger en gymnasieskola i närheten och vi känner en oro över 
att en lågtröskelmottagning kan locka till sig även de som säljer droger. Det är av yttersta vikt att 
skydda våra barn och unga i så högutsträckning som möjligt från att komma i kontakt med droger.  

Det är också oklart hur en lågtröskelmottagning i Gävle ska komma hela länet till gagn då Gävleborg 
är ett län med stora avstånd.  

 

 

Jag föreslår med anledning av ovan Hälso- och sjukvårdsnämnden att besluta:  

- Att utreda lämplig placering utifrån länets behov  
- Att en riskanalys genomförs för att utreda en lågtröskelmottagnings påverkan på närliggande 

verksamhet, exempelvis skolor.     
- Att avvakta verkställighet till beslutet till dess att ovan är genomförda 
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